

《单词百科:neuron是什么意思?neuron怎么发音?neuron的解释和用法》

英语单词neuron是什么意思?neuron怎么读?neuron怎么发音?美加网为您整理了neuron的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



neuron怎么读

neuron的读音:[n j r n]

neuron的意思

1、n.神经元;神经细胞;

neuron的相关词组

- 1、cholinergic neuron 胆碱能神经元;胆碱能神经细胞
- 2、efferent neuron 传出神经元;
- 3、inhibitory neuron 抑制性神经元;

- 4、motor neuron 运动神经元;
- 5、afferent neuron 传入神经元;
- 6、affective neuron 感受神经;
- 7、adrenergic neuron 肾上腺素能神经元;
- 8、adjustor neuron [医] 调整神经元;
- 9、bipolar neuron 两极神经元;
- 10、cortical neuron [计]表层神经元;

neuron的近义词

- 1、nerve cell n.神经元, 神经细胞;

neuron的双语例句

- 1、Objective To investigate the role of ciliary neurotrophic factor (CNTF) in injury of central neuron.

目的研究睫状神经生长因子 (CNTF) 在中枢神经元抗损伤中的作用及机制.

- 2、If we can replace lost cholinergic neurons, patients with neuron loss will be recovery completely.

胆碱能神经元是分布比较广泛、 功能比较活跃的神经元.

- 3、Injury mechanism of neuron are that of calcium influx, excitatory amino acids and apoptosis.

神经元的损伤机制主要有钙内流机制、兴奋性氨基酸机制及凋亡机制.

- 4、Method The concentrations of serum neuron specific enolase (NSE) in patients with HSE were measured by ELISA.

方法 应用酶联免疫双抗夹心法检测了HSE患者及查体健康者(对照组)的血清神经元特异性烯醇化酶 (NSE) 水平.

- 5、Nerve system have two different cells, neuron and glial cell.

神经系统存在两类不同的细胞, 即神经元和胶质细胞.

6、OBJECTIVE : To explore the effects of Schwann cell transplantation on the plerosis of injured midbrain neuron.

目的: 探讨施万细胞移植对损伤的大鼠中脑神经元修复的影响.

7、A neurotransmitter must be present within the presynaptic neuron.

突触前神经元必须存在神经递质.

8、Conclusion: CT can diagnose neuron migration anomalies and excellently demonstrate their pathological features.

结论: CT能良好显示脑神经元移行异常病理解剖特征.

9、Effect of CSE on nerve center neuron.

加CSE组神经细胞凋亡率低于对照组.

10、NGF could ease the delayed neuron death (DND) after ischemia reperfusion.

NGF可以减轻海马迟发性神经细胞死亡 (DND) 性损伤.

11、Purpose : To study CT appearances of neuron migration anomalies with their pathological features.

目的: 结合脑神经元移行异常的病理改变分析其CT表现特点.

12、The information from the active neuron is thus encoded as a calcium signal in the astrocyte.

来自活性神经元的信息由此编码为星细胞里的钙信号.

13、Information is transferred along each neuron by means of an electrical impulse.

信息在电脉冲作用下经神经元传递。

14、Objective To investigate the distribution rule of NMDA receptor protein localized on neuron membrane surface.

目的探讨神经元膜NMDA受体蛋白分子在神经元膜表面的分布规律,对单个膜NMDA受体 蛋白进行定位.

15、The rest is broken down by enzymes or reabsorbed by the releasing neuron.

其他5—羟色胺由酶分解掉,或者被正在释放中的神经元重新吸收.

16、In brain after ischemia, programmed cell death (PCD) is also present in addition to neuron necrosis.

脑局部缺血后神经元损伤除通常认为的坏死外,还存在程序性细胞死亡.

17、Among all of the connexin subunits , CX 32 is most widespread in neuron.

CX32是在成年动物神经元细胞分布最多的一种连接蛋白.

18、An neuron can have one or several dendrites.

一个神经元有一个或数个树突.

以上是美加网为您整理的neuron怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于neuron

的用法、neuron的释义、neuron的相关详情请点击：<https://dict.tjqzz.com/neuron>

